
 

 

 

 
2024Z05684  
 
Voorstel van het lid Hertzberger (NSC) om de minister voor NenS een appreciatie te vragen van het 
RIVM rapport ‘Validatie Aanpak Piekbelasting’ van 23 januari 2024 voor het commissiedebat 
Stikstof, NPLG en natuur op 17 april 2024 
  
Van: Hertzberger, R.Y. (Rosanne)  
Verzonden: woensdag 3 april 2024 13:47  
Aan: Commissie LNV  
Onderwerp: RE: twee vragen  
 
Ik verzoek om een appreciatie van het RIVM rapport ‘Validatie Aanpak Piekbelasting’ van 23 januari 
2024 voor het commissiedebat Stikstof en natuur. Hierin graag antwoord op de volgende vragen:  
 
Hoe beschouwt de minister de effectiviteit van de Aanpak Piekbelasting wanneer deze volgens het 
RIVM slechts 40 mol/hectare/jaar naar verwachting (deelname 20%) gaat reduceren terwijl de 
gemiddelde overschrijding van de KDW 498 mol/hectare/jaar is?  
 
Aanvullend het verzoek om deze brief bij het commissiedebat stikstof en natuur te voegen.  
 

Vriendelijke groet, 


